

Notice of Amendment of Account Terms and Conditions

With effect from 23rd September, 2024 (the "Effective Date"), the Account Terms and Conditions of The Bank of East Asia, Limited ("the Bank") listed out below will be amended as follows.

Product / Account Terms and Conditions (if applicable)	Amendment
SupremeGold Account/ Supreme Account/ BEA GOAL/ i-Account Terms and Conditions	<p>The existing Clause 13.9 under Part B. Bank Product and Service Conditions as shown below shall be deleted.</p> <p>13. Telegraphic Transfers/CHATs</p> <p>"13.9 Fund transfer transaction will be processed on the next working day if the transaction is completed when Typhoon Signal No.8 or Black Rainstorm warning is hoisted."</p>
CorporatePlus Account Terms and Conditions	<p>The existing Clause 13.9 under Part B. Bank Product and Service Conditions as shown below shall be deleted.</p> <p>13. Telegraphic Transfers/CHATs</p> <p>"13.9 Fund transfer transaction will be processed on the next Business Day if Typhoon Signal No.8 or Black Rainstorm warning is hoisted on the intended date of transfer in the Instruction."</p>

If you do not accept the amendments to the Account Terms and Conditions, you must notify the Bank of your objection in writing before the Effective Date so that appropriate arrangements can be made for you to discontinue the related account(s)/service(s); otherwise, you will be deemed to have consented to and agreed to be bound by the Terms and Conditions as amended above in relation to the relevant account(s) maintained by you with the Bank and the relevant services provided by the Bank. For enquiries, please contact our customer service hotline at 2211 1333.

Should there be any discrepancy between the English and Chinese versions of this document, the English version shall apply and prevail.

Yours faithfully,

The Bank of East Asia, Limited

戶口條款及細則修訂通知

由 2024 年 9 月 23 日起（「生效日」），東亞銀行有限公司（「本行」）之戶口條款及細則將作出以下修訂。

賬戶條款及細則（如適用）	修訂
顯卓理財戶口/ 至尊理財戶口/ BEA GOAL / i-Account 條款及細則	下列於 B 部銀行產品及服務條款之 13.9 條將會被刪除。 13. 電匯／銀行電子過賬系統 「13.9 倘若交易在八號颱風訊號或黑色暴雨警告下完成，轉賬交易將會延至下一個工作日處理。」
企業綜合理財戶口 條款及細則	下列於 B 部銀行產品及服務條款之 13.9 條將會被刪除。 13. 電匯／銀行電子過賬系統 「13.9 倘若指示內的擬轉賬交易日期出現八號颱風訊號或黑色暴雨警告，轉賬交易將會順延至下一個營業日處理。」

如閣下不接受本條款及細則之修訂，閣下必須於生效日期前以書面形式向本行提出反對，本行將以適當方法為閣下終止相關戶口/服務。否則，閣下將被視為同意及接受上述與閣下於本行所開立相關賬戶及本行提供之相關服務的條款及細則，並受其約束。如有垂詢，請致電本行客戶服務熱線：2211 1333。

本文件之中英文版本如有歧異，以英文版本為準。

東亞銀行有限公司